

### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

#### 家長通告 2023-2024/136 第一學期增益評核安排(高中)

#### 敬啟者:

為培養學生良好的學習態度,並向學生提供適時的學習支援,鞏固學習。現安排 貴子弟於假期後進行「第一學期增益評核」。有關詳情如下:

對象:	在所有文憑試科目考試中,得分35%或以下的學生									
時間:	評核時間表:									
		1月2日(二)								
	9:00-10:00	中	文							
	10:00-10:30	小	息							
	10:30-11:30	英	文							
		1月3日 (三)	1月4日 (四)	1月5日 (五)	1月9日 (二)	1月10日 (三)				
	16:30-17:30	數學	S4 X3 (16:30-17:15) S5-6 X3 (16:30-17:30)	公民與 社會 發展	S4 X1 (16:30-17:15) S5-6 X1 (16:30-17:30)	S4 X2 (16:30-17:15) S5-6 X2 (16:30-17:30)				
	*中四選修科目卷長:45分鐘 *貴子弟需要評核的科目:									
\\ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \										
注意事項:	1. 增益評核成績不會影響原本考試成績。 2. 學生不得無故缺席增益評核。如病假,學生必須在增益評核後下一個上學日,帶備家長請假信及醫生(病假)證明書,交予班主任,否則當無故缺席論。									
	3. 所有缺席者(包括病假),翌日起將獲安排進行相關評核。 4. 如學生於增益評核成績仍未達標(得分40%以上),校方會作出 例如安排增潤學習課程,以及加入學習奮進小組,加強學習效									

敬請家長督促 貴子弟用心準備增益評核,為學習打好基礎。如有任何查詢,請致電 2461 1555 與教務主任盧璠芝主任聯絡。



### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

佳節將至,祝生活愉快,身心康泰!

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年十二月二十二日



### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

# **Parents Circular 2023-2024/136**

#### **Arrangements for Term One Senior Secondary Enrichment Assessment**

Dear Parents/Guardians,

To cultivate students' learning attitude and provide timely support to consolidate their learning, the First Semester Enrichment Assessment will be arranged for your child after the holiday.

Details of the assessment are as follows:

Assessment target:	Students who achieved a score of 35% or below in the exams of HKDSE subjects								
Time:	Assessment timetable:								
		2 January (Tuesday)							
	9:00-10:00	Chinese							
	10:00-10:30	10:00-10:30 Recess							
	10:30-11:30	10:30-11:30 English							
		1月3日 (三)	1月4日 (四)	1月5日 (五)	1月9日	1月10日 (三)			
	16:30-17:30	Mathematics	S4 X3 (16:30-17:15) S5-6 X3 (16:30-17:30)	Citizenship and Social Development	S4 X1 (16:30-17:15) S5-6 X1 (16:30-17:30)	S4 X2 (16:30-17:15) S5-6 X2 (16:30-17:30)			
	*Duration of F4 Elective Subject enrichment assessments: 45 minutes								
	Subjects your child is to be assessed:								
Other remarks:	<ol> <li>Enrichment assessment scores will not affect the original exam scores.</li> <li>Students must not be absent from the enrichment assessment without valid reasons. It case of illnesses, students must hand in a parent's letter and a doctor's (medical) certificate to the Form Teacher on the next school day after the enrichment assessment. Otherwise the absence will be considered as unjustified.</li> </ol>								
	<ul><li>3. All absentees (including those on sick leave) will be arranged for to take the relevant assessment on the next day.</li><li>4. If students fail to pass the enrichment assessment (50% of the exam score) in the</li></ul>								



#### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

enrichment assessment, the school will provide appropriate follow-up measures, such as arranging enrichment learning courses and allowing students to join study groups to enhance learning effectiveness.

To build a solid foundation for students' learning, we kindly request parents to supervise and encourage their children to prepare diligently for the enrichment assessment.

Should you have any inquiries, please contact Ms Lo King Chi, the Head of Academic Affairs, via 2461 1555.

As the festive season approaches, we wish you joyful, safe and healthy times!

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal